
 
Protokół nr XXXI/2017 

XXXI Nadzwyczajnej Sesji Rady Powiatu w Białogardzie 

w dniu 17 marca 2017 r., w godz. 12
00

 – 12
40

 

w Starostwie Powiatowym w Białogardzie 
  

Przewodniczący Rady Powiatu - Henryk Budzyła otworzył posiedzenie Rady Powiatu  

w Białogardzie, po powitaniu radnych, oświadczył, iż zgodnie z listą obecności (załącznik nr 

1 i 2), aktualnie w Sesji uczestniczy 13 radnych, co wobec ustawowego składu Rady, 

wynoszącego 17 radnych, stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

uchwał. Na wstępie przeprosił za tak pilny tryb zwołania dzisiejszej sesji. Poinformował, że 

zwołanie dzisiejszej Sesji wynika z konieczności zatwierdzenia proponowanych przez Zarząd 

Powiatu zmian w budżecie powiatu na 2017 rok, które będą miały również konsekwencje w 

wieloletniej prognozie finansowej  Powiatu Białogardzkiego. Następnie oddał głos Pani 

Skarbnik Elżbiecie Florek, która szczegółowo omówiła poszczególne zmiany.  

 

Rada Powiatu w Białogardzie realizowała następujący porządek obrad: 

 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał Rady Powiatu: 

 - zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2017, 

 - zmieniająca wieloletnią prognozę finansową Powiatu Białogardzkiego na lata 2017 

– 2025. 

3. Zamknięcie Sesji. 
 

 

Ad.2 

a) zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2017, co przedstawia załącznik nr 3 

do niniejszego protokołu.  

 

 

Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek zapoznała radnych z projektem uchwały Rady Powiatu 

w Białogardzie - zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2017. 

Radny – Rajmund Wasiak zapytał o zmiany dotyczące oświaty i wychowania, a w 

szczególności o wynagrodzenia.  

Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek poinformowała, że zmiana ta wynika z przeliczenia 

etatów nauczycielskie w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych w Białogardzie i przesunięcia 

tych środków do internatu.  

Radna – Beata Pawlik zapytała dlaczego obrady dzisiejszej sesji zostały zorganizowane w 

tak szybkim trybie, praktycznie z dnia na dzień. Zapytała czy nie można było zaczekać do 

sesji zwołanej w zwykłym trybie.  

Przewodniczący Rady Powiatu - Henryk Budzyła poinformował, że najbliższe posiedzenie 

sesji Rady Powiatu w Białogardzie odbędzie się 31 marca 2017 roku.  

Starosta Białogardzki - Tomasz Hynda odpowiadając na pytanie radnej Beaty Pawlik na 

wstępie przeprosił za pilny tryb zwołania dzisiejszej sesji. Poinformował, że podczas 

wczorajszego posiedzenia Zarządu Powiatu podjęto m.in. decyzję o zakupie remontera dla 

Zarządu Dróg Powiatowych w Białogardzie za kwotę 550.000 zł. Oświadczył, że zakup tego 

urządzenia wiąże się z ogłoszeniem procedury przetargowej i ważny jest każdy dzień. Dodał, 

że w poniedziałek dyrektor jednostki ogłosi przetarg na zakup tego urządzenia.  
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Radny – Andrzej Siwek zapytał o wydatki majątkowe w Powiatowym Urzędzie Pracy w 

Białogardzie w kontekście informacji medialnych o wyłączeniu tych jednostek spod 

jurysdykcji powiatów.    

Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek poinformowała, że środki na w/w inwestycje są 

środkami własnymi powiatu. Zostały one zapisane w pierwotnym budżecie powiatu.   

Radny – Andrzej Siwek zapytał czy w tej sytuacji warto inwestować tak znaczne środki 

finansowe w tę jednostkę. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda przypomniał, że Powiatowy Urząd Pracy jest 

jednostką organizacyjną powiatu i powiat zobowiązany jest dbać o stan swojego majątku. 

Odnośnie uwagi dotyczącej wyłączenia spod jurysdykcji powiatów powiatowych urzędów 

pracy oświadczył, że trudno jest mu odnieść się do tej wypowiedzi, ponieważ są to na razie 

informacje nie potwierdzone.  

 

W chwili obecnej na posiedzenie sesji przybył radny Marek Anusz. Od tej chwili w 

posiedzeniu uczestniczy 14 radnych.  

 

Radny – Andrzej Siwek zapytał czy powiat wystąpi z wnioskiem o dofinansowanie w/w 

inwestycji środkami z zewnątrz np. z PFRON.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda potwierdził, że powiat wystąpi do PFRON  

o dofinansowanie tych prac.  

Radna – Beata Pawlik poprosiła o ogłoszenie przerwy w obradach sesji ze względu na 

konieczność omówienia niektórych zapisów projektów uchwał.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła przychylił się do prośby radnej i ogłosił 

przerwę w obradach sesji. Przerwa trwała od godziny 12
25

 do 12
35

.  

 

Radny – Rajmund Wasiak zauważył, że projekty uchwał opiniowała tylko komisja 

merytoryczna, czyli Komisja Budżetu i Finansów. Zapytał czy inne komisje będą opiniowały 

wniosek Stowarzyszenia Inicjatyw Społeczno – Gospodarczych o udzielenie kredytu 

hipotecznego. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda potwierdził, że w/w wniosek będzie opiniowała tylko 

komisja merytoryczna, czyli Komisja Budżetu i Finansów.  

Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła potwierdził, że projekty uchwał na 

dzisiejszą sesję zostały już zaopiniowane przez komisję merytoryczną. Dodał, że nie ma 

takiego obowiązku, aby wszystkie komisje opiniowany w/w projekty uchwał.  

 

Ponieważ powyższy projekt uchwały Rady Powiatu był omawiany na posiedzeniu 

komisji merytorycznej, Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła poprosił 

Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów Rady Powiatu o przedstawienie opinii w 

sprawie przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – Jerzy Żuk poinformował, że 

członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt uchwały 

Rady Powiatu. 

 

Radni nie zgłosili innych uwag i zapytań. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła poddał pod głosowanie projekt uchwały - 

zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2017. 
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Rada Powiatu w Białogardzie jednogłośnie przejęła Uchwałę Nr XXXI/145/2017 Rady 

Powiatu w Białogardzie zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2017, w brzmieniu jak 

przedstawia załącznik nr 4 niniejszego protokołu. 

 

 

b) zmieniająca wieloletnią prognozę finansową Powiatu Białogardzkiego na lata 2017 

– 2025, co przedstawia załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  

 

 

Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła zapytał radnych czy potrzebne są 

dodatkowe wyjaśnienia Pani Skarbnik odnośnie w/w projektu uchwały. 

 

Radni nie zgłosili uwag i zapytań. 

 

Ponieważ powyższy projekt uchwały Rady Powiatu był omawiany na posiedzeniu 

komisji merytorycznej, Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła poprosił 

Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów Rady Powiatu o przedstawienie opinii w 

sprawie przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – Jerzy Żuk poinformował, że 

członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt uchwały 

Rady Powiatu. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła poddał pod głosowanie projekt uchwały - 

zmieniająca wieloletnią prognozę finansową Powiatu Białogardzkiego na lata 2017 – 2025. 

 

Rada Powiatu w Białogardzie jednogłośnie przejęła Uchwałę Nr XXXI/146/2017 Rady 

Powiatu w Białogardzie zmieniająca wieloletnią prognozę finansową Powiatu 

Białogardzkiego na lata 2017 – 2025, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 6 

niniejszego protokołu. 

 

 

Ad.3 

Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła stwierdził, że porządek Sesji został  

wyczerpany i zamknął XXXI Nadzwyczajną Sesję  Rady  Powiatu  w  Białogardzie.  

 
Protokołowały: 

Violetta Adamczewska 

Anna Kaleja  

 


